
Vetlanda-Bäckseda kommundelsråd 8/2 2021, 18-19.00 

Närvarande: Harrieth Andersson(KD), Fredrik Johansson(M), Sven-Åke 
Karlsson(S), Anita Gunnar(C) och Lars-Inge Lundgren(VF). 

Hemma hos Harriet. 

Mötet öppnades av ordförande Sven-Åke. 

Sekreterare: Anita 

Justerare: Lars-Inge 

Föregående mötes protokoll upplästes och lades till handlingarna. 

Gällande farthindren mellan Västerleden och åbron i Bäckseda är vi som 
kommundelsråd nöjda. Önskemål om flera farthinder från bron fram till 
Växjövägen. Särskilt viktigt sträckan förbi skolan. 

Utveckling av cykelbanorna bör prioriteras i budgetarbetet. 

Diskussion om vikten av ordentlig snöröjning och. sandning för att undvika 
-0-ly-ckoi:• . - _ _ _ __ 

Storgatan, från Nydalarondellen fram till Hasses gatukök, borde ha 40km/t, 
inte som nu 60km/t. med tanke på den stora aktiviteten i Tjustkulle 
idrottsområde. 

Kommundelsrådet är mycket nöjda med arbetet med Vetlandabäcken och 
områdena runt omkring den bl.a. vid Vitalaskolan. 

Mötet avslutas. 

Nästa möte:24/5 kl 18.00 hos Lars-Inge. 
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Ordf Sven-Åke Sekr Anita 

'#.~~ -~-~~ 
Just Lars-Inge ,J 

https://18-19.00

